
a tothom. Encara que no estiguem 
al consistori s'ha de fer un treball, un 
seguiment i, fins i tot, s'ha de fer una 
oposició. M'agradarà veure la gestio 
d'oposició que faran tant el senyor 
Nieto conn el senyor Ros. El senyor 
Nieto no está acostumat a fer 
oposició i no sap fer-ne. Es pensa 
queferoposició és aportarel que ell 
pensa i aixô és molt criticable. Del 
senyor Ros desconec com fa 
política. Cree que és més difícil fer 
oposició que no gestio de govern. 
Fer gestió de govern és més fácil 
perquètensalagent,facilitat,diners, 
tot l'ajuntament per tu, pots fer "el 
que vulguis". Així, si el senyor Illa 
compleix el que ha promès ,el Partit 
Popular estará satisfet. 

Creu que són bones les 
majories absolutes? 

Mai. Cree que són molt 
perilloses. Són difíciis de pair i s'ha 
de realitzar véritablement una 
continuació molt al dia, fins i tot 

Francese Jiménez (ERC) 

internament. Prefereixolateoriade 
pactes: aprendre a pactar, aprendre 
a donar per rebre. És a dir, seria la 
negociació. La millor negociació és 
la que guanyen les dues parts i 
aquella s'obté donant i rebent. 

Qué destacarla d'aquestes 
eleccions? 

Destacarla les dif icultats que vam 
tenir al ser un partit sense estructura 
econòmica. Els nostres recursos 

eren minims. És difícil Iluitar sobre 
això. Si ens compares amb el PSC-
GIR ens superaven en tot: diners, 
persones, etc. 

També destacarla la Iluita 
existent a l'hora de penjar cartells. 
Cree que hi ha Hoc de sobres. És 
bonic, però, trobar-te gent d'altres 
partits a la nit també penjant cartells. 
Però hi ha qui ni et saluda i, a més, 
et critica. 

Valorado dels résultats. 
Hi ha hagut una majoria absoluta, 

encara que hagués preterit que hi 
hagués hagut més presèneia de la 
resta de partits i més repartits eis 
llocs de governabilitat. A nivell d'ERC 
valorem bastant negativament eis 
nostres résultats, però també s'han 
de tenir en compte les condicions 
en què ens presentàvem: vam fer la 
llista molt tard, érem una gent no 
massa coneguda al pöble, nos'havia 
fet res a nivell d'ERC al pöble durant 
quatre anys i tot això ha repercutit 
negativament en la campanya. A 
més, cai afegir la situació de 
bipolaritat que hi havia al pöble. 
S'ha ajuntat tot i hi hagut entremig 
la moció de censura que ha afavorit 
eis social istes perqué s'han 
presentat com a victimes. Tot plegat 
ens ha portât a obtenir pocs vots. 
Amb tot, entenem que governi a la 
Roca un equip progressista i no 
conservador. 

Valorado de la campanya 
electoral. 

Tot i ser la meva primera 
experiència en una campanya 
política municipal, m'ha sorprès 
perqué pensava que seria més bruta. 
L'he vista molt educada i neta. Com 

a partit sense mitjans estàvem una 
mica fora del joe que mantenien els 
socialistes i Independents de la 
Torrefa. No vam entrar dins aquest 
joe d'ataes perqué no teniem el 
protagonisme. Eren unes eleccions 
de dues tendéncies: els PSC-GIR 
amblC iERCi lLTambCIU. 

Eren unes eleccions 
de dues tendéncies: 
els PSC-GIR amb IC i 
ERC, i ILT amb CiU. 

Què espera de I'equlp de 
govern durant els 4 anys vinents? 

Espero que "governi". Sembla 
molt simple la resposta però no ho 
és. Mentre vam estar a l'altra 
legislatura els socialistes van estar 
al govern però no van governar. Es 
vandedicarnomésaser-hi. Esperem 
quefacin una política progressista i 
que es preocupin pels temes 
importants que afecten la Roca que 
no són pocs: tenim mancances a 
nivell cultural, d'equipaments perla 
gent jove, a nivell de protecció del 
medi ambient, a nivell de fer 

habitatges pels joves. Tot això es 
resumeix en una paraula: que 
governi, i deforma progressita. 

Creu que són bones íes 
majories absolutes? 

No, perqué quan un equip de 
governtreballasoltétotel poderi no 
té oposició. Per molt progressista 
que siguis acabes equivoeant-te 
perqué fas només el que tu vols. 
Ens hauria agradat que s'hagués 
vist la tendéncia més catalanista 
d'esquerra, que hi hagués més 
pluralitat a l'hora de definir l'esquerra 
del poblé ja que la pluralitat sempre 
és bona. 

Qué destacarla d'aquestes 
eleccions? 

Destacarla la impotencia que 
sents en veure com eis partits grans 
tenen tants recursos i veus com 
tothom va amb grues i tu, en canvi, 
vas penjant eis cartells a peu i amb 
una escala. Has d'invertir diners 
propis per la campanya. 

Nota: Totes les entrevistes que s'han 
realitzat des de la revista les guardem 
enregistrades en un cassette durant un 
perioda prudencial de temps per aclarir 
qualsevol dubte que pugui sorgir. 
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